
HAGLUNDA SPORTSTUGEFÖRENING  PROTOKOLL NR1 / 2014 

STYRELSEMÖTESPROTOKOLL 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte i Haglunda Sportstugeförening lördagen den 15 Augusti 

 

Plats: Tommy Andersson 

 

Närvarande: Tommy Andersson, Irene Castenvik, Tommie Skogström, Gulli Pad, Mikael Sten och 

Jan Gustafsson 

 

1. Mötets öppnande 

Tommy Andersson hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat. 

 

2. Fastställande dagordning 

Föreslagen dagordning godkänns. 

 

3. Protokolljustering 

Protokoll från 2014-06-01 läses upp och godkänns för justering. 

 

4. Vatten 

I somras har vi haft problem med luft i vattnet, styrelsen föreslår att Hans Lindgren anlitar 

Roslagens AV Teknik för att åtgärda detta. 

 

5. Vägarna 

Jan Gustafsson tror att kostnaderna på vägarna inte behöver uppgå till 40 000. Han ska ta kontakt 

med Ekegrus  och Micke om groparna så snart som möjligt. Jan föreslog om att prata med Bernt 

också för hjälp med traktorn och köra ut grus. 

Höststäddagen blir 4/10 kl 10.00 med fika efteråt. Det blir jobb med vägarna och uppstädning vid 

pumphuset. 

 

6. Skrivelser 

Inga skrivelser har inkommit till samfälligheten 

 

7. Kassarapport och Ekonomi 

Mikael Sten redovisar föreningens ekonomi som för närvarande är mycket god. Ca 124 000 på 

kontot. Mikael har redan deklarerat också. 

 

8. Kräftskivan 

Årets kräftskiva äger rum som planerad på eftermiddagen med start kl.17.00 vid festplatsen. 

 

9. Övriga frågor 

Tommy Andersson har gett sitt medgivande för eldragning vid Sommarstigen 5. 

 

10. Nästa möte 

Nästa styrelsemöte är planerad till den 27 September kl. 10.00 hos Tommy. 

 

 

 

Vid protokollet                                                 Justeras 

 

 

Gulli Pad                                                           Tommy Andersson                                                        


